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as_any TOP SECRET, Confidential,

“porzion, Senazar, you unders*and thac our agents,

would ze excossed

as possible, given the tatal silence

Dear Senator:

i 'equest of 5 June,,lsﬁﬁ, requesting a full ’epcr: on_the
“* connection, what follows is as comp!ese

Per your ora

”Japanese/SangagorefNew leal and/Kentucky

and thorough rnvestxgat:cn of any and al\ ava:!ab!: f;les of the Bureau, as well

ER———

or personal files from the Department of Qefeqse,

“'he Central lnteiisgence Agency, The Departments of the Ravy, Arny, and narine

Corps, as wcil as norrowed'’ mscrﬂ-‘ilm records of the -orlc War i1 aff;c» uf

Strategxc Serv;ces (OSS) {f this TOP SE

RET report were to»be ﬁleakcd” in any

planted in the above agancies,

and over !5 years nork wCuid se in total dasarray. Due 1o Ihe
nature of the one common l:nx in the tota! operation, which will be outlinned, we
have 1nterrpretea your request to include as fu?? an 5 -depth investigation Sn:c
f Major ueneral Rc:ert L Ferrera, as well as into his

the present assagnrent o
rotal work from 2 February, 19&2 to present xhat :nvestsga:;on :s as compiace

we have enccuncered wheneqcr we navg_as

much as ment ioned his name.

During the tenure of Richard Helms as Director of the Central intelligence

made by the director, with implied approval of the Cval

Agency, decisions were
into motion a plan by which the CIA could

0ffice, to draft a plue-print and put
necded wuthou? knowiedge of Congress. This

ing out clandestine and covert operations

have as much funds as, and when,

wou ld accompllsh the dual purpose cf carrv

without *he tizlearance'’ of the Congress, as well as avoid the necessity of having

to reguest any extra funds, and thus, divulging the worklngs of any covert

Director Helms wrote a memo to the Oval

pperations in progress or planned.
in part, “......If Congress, or any

office {we intercepted) in "which he stated,

other uninformed 'do-gooders'' ever. become 3ware of thxs aﬂeratuon this agency N

and its dlrector will lnvoke the 19&9 Ccntral in*e)!jgcnc& Agency Azt wnich :
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ﬁggewgggmghgngﬁrf:om all laws requiring the disclosure o ...."functicns",

and numbers of personnel employed by the

vapiacos

.

names, official titles, salaries,
¥ |sing this as the cloak of legality, Diractor Helms put

} SGENCY . cnrosenrsns
' together a team of five top people.
o= The five experts picked were, General Edward Landsdale, who ran

William Colby, who was to be put in total

—

the CIA activities in Vietnam;
e-print operation when enacted; George Bush, who asked

his top aid, Richard Armitage be brougnt abocard,

command of the blu

and received approval to have

! apnd Lt.Col. Robert Ferrera, a top CIA asset, who at the time was on an assign=

ment in the Congo on the Patrice Lumumba situation.

|
}

Having secursd the "implied' go-ahead, the five experts were catled in

and the task put forth to them. They were given a space of three days to solve

nd come up with a viable selution.

the problem an The five met in Washington B.C.
g ,

and from there travelled 10 Langley Va.
-picked for their very special abiiities and

was brought along by George
is knowiedge of China and his

four of the five were hand
the fifth member of the group, Armitage,

expertise;
Bush as his personal gopher!!, Bush was chosen for h

war-time Fflying ability, as well as being ton the way up" within the ClA.

Landsdale was brought In because of his expertise as a top CIA asset, especially
the Philippines in the late

General

LA

in breaking insurgencies, as he did with the Huks in

'} fifries. William Colby was picked for hls knowledge of Sou
Lt.Col. Ferrera was included because of his

th East Asia, and 10

command the operations first phase.

Sy

' varied experience as a pilot, as well as his command of over a dozen languages

the Special-Forces (Green Berets) and still, at

and his position as founder of
The five names

neir unofficial cemmander in Vietnam,

’ that time, regarded as t
were submitted to the ngodfacther' of the CIA, John Foster Dulles, who gave the

ke plan his total blessing.

The group met the deadline and came up with a plan that would be 30
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enter_jnto the drug smugginng business,..

secret head of DNA a

and large in scope, that i\ f carried cur to the most minute detail, wC would become

The plan presented calied for a second airline to

simple by its mere complexity.
W) . " This was dene, and the airline

be set up by the CIA {the first was “Elying Tigers')

was named MOverseas National Airline''. This airline, suddenly, without yet having

any aircrafr, received the contracts for all civilian carrier and military carge

cific Rim and Southeast Asia. The master plan called | e C
in.a total ang. complete Fashxcn. Each

into the Pa

of the five piennars would have his own field to nandle, Bush wou%d be the

i handle al! the shlpplng of the drugs under Forged waybills,

_Armitage v would be the_‘gopher“ For 'he group and the

and 50 fo.tr

—for copies of all plans

;ntermed|ary with any

”UndESlrablES Ge eral Landsdale «ould handle ail the dxstr:but:on network and

in Vietnam. ds!laam folby was to handie

co:,ectuon services within the m:iatary
from runners, peddlers, pushers, coQ:eugcrﬁ,

tre settxng up of al! gbe man-gcwerj
as. we?! as the elzmuna:;on cr any wbo ﬂ|
Lt Coi. rerrera was *0 usa his congacus an Latsn

ght prove to ve uncongrcliabie.

be tway Amerscan ar Vletnamese.
n i o ob'aqn fﬁﬂm various qovernments the needed drugs-=-

‘Bush was te handle

Amertua anu .1 tha nzddla-ess*

heronn, cacaxne, mar ihuana, LSD, etc. ete, as ordered by Coloy.

~the opxun frem China. The operation was given the name of "Eagle |I', at tne

request of Ferrera, for he felt it would be lycky to have the same code as the

PEagle' project he had participated in when he was with the 0ss.
we operation was really off the ground, Colby started his phase

fefore ¢
and he did so under the code name of "Phoenix

of elimination of dissidents,
Pragram'’., Colby became insane with his power and before he was finished with
over 20,000 tgyspects’ were executed and over 2,500 U.5. citizens were

“phoenix'',
and they vanished . Helms attempted

f being vieg)laborators’,
o have Colby eliminated, put found

accused by Colby o
that it could not be done

over and over again t
11 spoken at all of the

, as well as secret recordings cf a
n insurance policy for Colby against

meetins, were in safe-keeping scme place as 3
for he was in charge of

The fault for this fell on Armitage,

Helms and Bulles.
found that he had to make an arrangement

security for the meet ings, &te. Helms

with Colby, ¢ a!inng for Colby to resign from the
Ffor the resignatien by Colby,

group and forever retain his

ngserets”, In exchange Helms, with the approval
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70p SECRET REPORT-Senator Xennedy, £. {Continued)

of Dulles, premised Colboy that he would, in the future, become the Director

of the CIA. This promise was kept by Helms. Colby withdrew.

More problems were to be encountered in later years with George

Bush and with his aid Richard Armitage. Bush, for his cocperation and silence

was groomed for his present position, as well as becoming Director of the CIA.

He was named CIA Director so as to increase the operation ten-fold. The only

pnersons who did their job and asked for nothing in return were the two military CIA

officers, General Landsdal and Ltlol. Ferrera,

The plan was in full force when the United States government encounterec
continued opposition tao its requests from the Japanese government ruling party. Te

C1A contralled people in power, Bush persenally picked an obscure party, formed

put
little membership, to back in the possible takeover

in 1955, bankrugt and with very

of government. But the Liberal Democratic Party needed vast amount of funds 1o

carry out their part., They had to '‘buy'' the membership and the votes. 1t was

decicded to give to this obscure party all of the funds needed, and before they
inally achieved power, a sum over 300 billion Japanese Yen had been funneled

to them. This was carried out by LtCol. Ferrera, for he had a very special

relationship with the first cousin of Emperor Hirohito, Prince Hiruko Watanate,
and thus the Colonel had and lgpen=door” to Japanese politicians and to the Diet.

That, in effect, Senator, is the start of the operation "Eagle 11",

which over time has now evolved into what you refer to as the '‘Japanese/

Singapore/New zea!andlxgntucky" connection,

This connection came about In a rather strange manner, and were it not

ehera wouild oL now ke any sweh sanrertion.
and that is ''Studebaker'. They
is still spoken of as "Studebaker”

for unforseen circumstances, There

is a code name used in this regard, Senator,
have from time to time changed the code, but it

As this report proceeds, Senator,
;=m=-=gxcept in reference to anything pertaining

by those in charge. you will see where all of

the players fit into the puzzle
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TOP SECAET REPORT-Senator Kennedy, £, [Continued)

to LiCol. Ferrera {New MajGen.). [t is impossible to even get the agency or the

Pentagon, or the Army, the Navy, the Marine Corps, or the Department of Defense 10

so much as admit to any such person possibly existing. We might add at this time

that it is our suppoasition and strong suspicion the General Ferrera is now the

top world-wide C1A "Free' Agent, in charge of all clandestine operations and if

needed, assasinations. We have it on tatally reliable authority that Ferrera is

the real director {and secret) of the ClA, Hr. Helms., We

rasponsible only to
the powerful Baron Phillipe dulaphne,

have taped conversations between Ferrera andg
as well as with Helms. It is impossible for us to divulge our methods in the

securing of these conversations, Senator, Genera! Ferrera is so deeply buried

in secrecy that even those within tne upper levels at the CIA confess to ever

hearing of him, With our knowledge of the dozens of aliases used by the Jeneral,

and with our total access to the computer information at the Agency, we have not

been able to crack the one code word that would give us the knowledge we seek,

Our most trusted agents within all agencies cannot unearth an iota of informatioa |

on the Generals true job, purpose, etc, OF his present mission, Ali we have been

able to gather of his present work 1s that he is 'giving a heiping hand to a

wonderful maligned individual, one Marion Hopn''.
a Ytop Secret'' report by General Ferrera to then Presiden RR.- This rapart was
in explaining why he (Ferrera) was turning

This is an excart taken from

given by Ferrera to the President
1 £ he accepted, he would raceive another assignment,

This relationship, that we feal is like

down another siar. and

Ferrera did not wani to desert Horn.

that of a '"father-son'', has cost the General dearly, for the Genaral is now on

the very brink of total ruln financially.

n stopped as a result of Ferrera withdrawing
until My friend, J.R. coliects all that

His milicary pay and his agency pay

have bee from any and all assignments

with both the military and the agency,
is due him'.

The amount in guestion, that now has been arranged to be given to Horn,

gillion J.Y., all from the sale of drug
pay-offs have reached such proport

totals 318 s to our service personnel. The

profits, and the
that all operations be terminated.

jons that Mr. Helms has ordered
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Since the inception of "Eagle 11" in 1966 te 1976, the original "Gang

of Five" has gone in different directions.  When, in 1973, Helms decided that

ne could better control internaticnal operations from cutside the CIA instead as
the actual Director, James R. Schlesinger was named for a brief period as Director,
and then William Colby started to make loud noises about the promise that had been

made to him, and as promised by Heims, Colby assumed the post of Director of the

Cia, with Schlesinger being given another assignment. This was done in order to

avoid any movement that would endanger the operation of “Eagle 117.  Colby remained
until 19756. In 1876, the hand-picked new Director of the agency was George Bush ,
who served until 1977 only. This was not a very peaceful time for the agency, for
during the seventies, the "puppet'' of Helms, Prime Minister Kakuei'Tanaka, was
found with his hands in the cookie jar, making money on the side in the scandal
involving Lockheed Alrcraft Co. This was too close to all being made public, so
Helms who in the meantime had formed 3 totally strong relationship with Baron

Phillipe duDaphre, who represented the real capital of the world, the Rothschiild

* empire, decided to stop operation '"Eagle i1'', and start another ciandestine money-

making operation, and leave Japan. (éarcn-dubanhne, by the way of information,

later took over complete cantrol of the international OCrganisation, the
"Organisation De Cooperation Et De Developpement Conomiques' (The Organization
for Economic Cooperation and Development), headguartered on Rue Chardon-Lagache
in Paris, France. This gave Helms and duDaphne complete control over any

'deve jopment'’ cperation In the world, and thus a carte-bianch for covert/clandes-
tine CIA operations. With Prime Minister Tanaka belng forced to resign, the

decision was reached to name George Bush to terminat "Eagle {}' and to wash

away any traces, For this, he was named Director of the ClA, so that he would
have a clear way of dolng away with any evidence. Thls, by the way has been done.

This was accomp!ished; to a certain degree, prior to Governor Carter assuming the

Presidency.

Part of the closing solution called for the return of the 318 Bitlion J.Y.

to the ClA, or to whomsoever then Director Bush named as recepient. 1t was decided

that a wealthy and loyal party member was to be found in Japan, one who would agree
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TOP SECRET REPORT-Senator Kennedy, E. (Continued)

ro have his name entered into back-cated records as having been the incividual

who "loaned" the funds to the party. Tne only legical person was hand-picked

sy Prince Watanabe, Mr. Scichi lisuka. [izuka was a very respectec 3uiti-billicnaire

in Japan and totally loyal to the Royal family, thus ne agreed, MNow it was

necessary to ‘wash'' the funds, for they had to pass thru the |izuka hands and

back to whoever Director Bush designated. 7o do this, |izuka suddenly found

himself in tne possessian of Gold Certificates from the Japanese Treasury,
With these, |izuka was instructed to buy a Certificate of Time Deposit

{No. 4051100-92), issued by the Mitsui Bank Ltd., Home Gffice, in Tokye, Japan.

The plan was for lizuka to ''sell” this certificate, and supposedly invest the

ronies in various countries, with the eventual "story' that all investments had

proven to be losers, This was 1o allow the actual cash to be given to Bush's

nominee.

The records that we have photograpn copies of, from the top secret ClA
without

rfagtion

LR -l

files, show that Helms insisted on everything being dens to pe

any possibility of a slip-up, Then went so far as to legitimize the Goid Certifi-

zates by having them registered with the proper international banking institutions,
including the World Bank. The penchant for perfection caused that lizuka work

from 1977 unti 1983, before the ideal Yhyyer!' was found.

in the meantime, the Gang of Five had disperced...folby did become

as did Bush shartly there-after. Richard Armitage remained

and has so followed him everywhere, General
and total memory lose. LtCol,

Director of the ClA,
as the top personal aid to Bush,

tandsdale retired after he suffered a Ymysterious”

Ferrera resigned from the operation when he dlscovered that the drugs were being

given to U.S5. servicemen, and not to the North Vietnameses or the Viet-Cong, as

he had been led to believe.
a "'leak' enabled the Colonel to defend himself.
his dear friend, Prince Watanabe, and informed him of what was transpiring.
y stop, the Colonel contacted other very close friends, such as the
thief Justice of the World Court of Justice, as well as
onel had saved from the Nazl during the 0l

A contract by Dulles was put cut on the Colonel, but
pirsct cthe Culuncel called upen
Then

without an
Baron Luis deMonchey, the

l P b
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inwWWll. As his last trump card, the Colonel called upon

mission for the 058

|

the head of the Rothschild banking family. The Colcne!
fake Mazi credentials for the Rethschilds,

Baron Guy Rothschild,

had been very instrumental in obtaining

which enabled them to escape occupied France in 1943......They owed him, and he

Helms also talked to Dulles te 1ifr the contract, because of the

collected.
the cards Ferrera called into play, for as fate would have it,

L pressure exerted by
in scme form ccrnnected with the whole affair.

all, save Baron deMonchey, were
| has, the reputaticn of teing totally ruthless and without

een betrayed, or when he feels one aof his very

[P m—

Ferrera had, and stil

mercy when he feels that he has b

very few friends have been betrayed, but all that have sver known him state that

the 'word of Ferrera Is without price’. Helms obtained the word from Ferrera that

vulge anympgiﬁmgfwthgwopgragiqn. Ferrera agreed,

ﬁ?thﬂhlsﬁgathj"he wou 1d never di

and went so far as to glve them the solution to coninued control over the Japanese

sted that the CIA form a new company that would do .
ccess that they would have maney

Y

government. The Colonel sugge

all of its business in Japan, and have so much su
This money would be used tO give to individual politicians..,.not 20
nted out by the Colonel that by control of the individual,

to this

to Yburn'.

dh, 4

the party. It was pol
Thus the birth of HReeruizi.....and the control,

you control the party.
in Japan by the ClA,

day, of the individual and the party

s.i .A«

and it was not untll after the Carter

All of this took a period of years,
When William Casey

that any phase of the operation could be moved.

admipistration
the operation started again, and in

replaced Adm. Turner as Dlréctor of the CIA,

B

to point cut here, Senator,

1983, November, the 'perfect buyer’' appeared. We want
jon has come to light that Armitage continued the operation
5, with the krowledge of Bush, but with the hands of Bush
We feel that certain steps

T Py

that recent infarmat

by changling home base
the information secreted by Armltage.
" py ‘natural causes' Armitage, and hls secret partner,

e

tied because of
are being taken to “eliminate

i sununu, of whom | have given o you the proof of hls bi=sexuality.

The word was put out into the world financial circles that there was

rtificate of deposit, In Yen, tssued by the

available, at a great discount, a ce
eds of Inguiries and offers to the dozen or

Mitsul Bank, Ltd. This brought hundr
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so ‘'agents' that had xnowledge of this very mysterious (.0, One of these second
and third rung agents was somebow put in communication withia Mr. Marion Horn, Jr.,

a.k.a., J.R. Horn, from Kentucky, and thus began to unfold the Kentucky conpection.

Mr. Horn was the first perfect ‘'buyer' to e found, for the buyer wanted

by Helms and dubaphne had to be one that had a past record of mixing in financial
transactions in the ''gray' zore. Never anything illegal, but yet, on the borderline.

Mr. Horn, known as “J.R.", was perfect because he was the consumate entrepenuer,

developing projects withcut having the financlal backing. [t would not do to
have anyone well known within the international financial circles, for the press

would delve into it fully. Mr. Horn and "Eagle 11" seemed to be made for each

| other, and they met at tha perfect time in history. The death of Eagle |1 and

ithe birth of a buyer came about.

Mr. Horn proved to be sxactly what all concerned needed. He managed

:o do the right things at the right time, Including the validation of the original

copy of the CD by the Consular Office at the U.S. Embassy in Japan, one Frances

Lide. {She disappeared for 23 while, but within the last year the General located

her in Canadal. The audacity of Horn is brought ocut here by the wording by the

Censular Official, Lide......'Thls is to confirm and certify that the above
mentioned cash deposit certificate is lssued by the Mitsul Bank, Limited.,

Head 0ffice Japan.'......All of this statement was basically correct. But, what was

» of the CD was just that a copy of a CD. Also
itsui....El]i Usuyama and Akira
All

snowned as an ‘'origlnal copy
present were two minor assistant managers with M
and by Takashi Takahashi, of the hundreds of attornles of Mitsui.

three ware given the ''go-ahead’ by Mitsui to do what they did, and in exchange,

if anything happened to any of them, their familles were o be compensated with
One Million U.S. dellars by the Japanese government. All three have me: their

deaths In an identical fashion at the exact same §pPOT ang Lime,

Mishima,

Theisr fomilica
have recived the funds,

f the operation that Helms realized he needed

it was during this phase o
The only solution was to continue

fund: for the ald of the ueantras’ In Nicaragua.
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 TOP SECRET REPCRT-Senator Kennedy, E. {Contiryed)

the cperation, only this time it had to be puT under the contral of Armitage,

With the full knowiedge cf Busn, but not of President RR, nor of now Gen. Ferrera,

Ferrera had to be kept in the dark tecause of his total adversion to the drug
trade. He was assigned to other missions by the agency as @ way (o keeg him in

the dark. Lt. Colonel Oliver North was brought in to run the operaticn. History

has now proven that Colonel North was no General Ferrera.

To avoid any risk, Helms had to stop the sale of the C0. Fortune smiled

on Helms, for the Horn group did not follow the prescise manner of cashing the

instrument, trying to do it in a rather hap-hazzard manner. This gave the

door so lizuka could be accused, along with the Horn people, of having ‘'stolen’
the CD, and thus, have all papers confiscated and everyone {(except lizuka, who was
a participant with the government) be lost in jails in the Far East forever.

No trace.....no records. This would have been successful, except that as yet

unknown persons came to the aid of Horn and he was allowed to leave, The Mitsui
8ank and the Japanese government officially declared the instrument to be 3

stolen ""Blank'' and thus a forgery, and on 21 November of 1983, all was

confiscated from one John Burns and Hern. This was carried ocut by the Commer-

cial Crime Division of the Singapore CiD, by the Chief Inspector, Chai Yong

sSong.....at least that is what the records that we have copied show. At this

point, Senator, how much s fact and how much s fiction is hard to teli....But,
we beljave that the records in ocur possession pretty much prove that all is

about as close to fact as is possibie In scmething 1lke this.

As we have stated before, mistakes have been made by the Helms people,

hut not as major as allowing Armitage to be In charge of the continuation of

The name was changed for the new operation to “Golden Triangle",
c contacts established by General Ferrera for the purchase of
4 because the Genmeral would become aware of the situation,

Eagle 1.
because none of th

the drugs could be use
and thus he could blow the 1id off the government participation. Again, present

history now shows us that Armitage became the consumate doubls deaier, and the

perfect vgriple-crosser’, We have documentation that we have beught sheowing
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thar Helms and the CIA are in possession of all the proof needed cn the actions

by Armitage. Th:s Bureau estimates that Armxtage has arassed a sum in excess of

, one hundred b:?ison dcllars.‘ Qur agents within the Ova! Offa-e inform us that

they suspect that Armitage has invested all in Gold, and tnat the gold is

ceposited in various countries of the Pacific Rim. He will try to obtain full

confirmation on this for you, Senator.

Now, when all of the papers and documentaticn from Horn were given to

Inspector Chai, by one John Burns, the Japanese government put all to one side,

waiting for a future date to once again try the operation ''clean-up'. It

was felt that at a future time, Mr. Marion Horn could again be used as the buyer,

and thus the washer of the funds. We were constantly keot informed by our paid

informant in the Far East, Mr. William Sim Meng Lyang, aka Bill Sim. Since that

time, all concerned have been silenced in one manner or another, even to include

a fringe player, one Fajr Hamid Pacha, now in Federal custody.

¥ AII wou!d “have workcd to perFeCt;on, but Hr. Marion Horn fe!t that he

s

was in too daep, and he had to do scmcthsng co ncep the wolves cff hfs back
o he sga‘:gd :ﬂ mcve avery rork in the hope that the action would enable h:m to

keep his head above water. Mr. Horn used the bad judgement of entrusting a former

agency man {on the lowest ladder of the organization), who had been let go because
of his mental instability and lack of trustworthyness, to "investigate' with the

State department. This individual has proven to be of the perfect type to use as

ar informant, and we have so used him from time to time, to obtain information on
We simply have people say to him that they

all that Horn and his group are dolng.
His name is John Binette,

are CIA agents and they need his help, and he spills.
and the last known address in our files on him Is listed as 60 Adams Street,

Biddeford, Maine. This individual was assigned by Horn to visit State. The

records at State show tha a John Binette did in fact visit, but he spoke only

to 3 receptionsist and to a guard, one Timothy Hamilton, no longer at State.

Hamilton heard the saga, and without seeing any of the documentation to better
guide Binette, stated that 1f Ms. Lide had attested to the validity of the (0
then it must be real. Agaln, remember the wording on the consular validation.
This was also followed by the fliing of a claim against the Unlted States
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Department of State, seeking the return of the €0, as the rightful croperty of
U.S. Mortgage and Trust Co., inc. A very respected attorney here in washington,
and a personal friend of mine, Willard C. HcBride, was obtained by Horn to render
a legal opinion on this whole matter, and he, McBride, is fully convinced of the
validity of the U.S. Mortgage claim. We are positive that McBride is unaware

of the real truth of this matter, and also that all documentation no longer

exists. Any ‘‘copies' in the possession of anyone can be claimed to he fakes.

Horn started to make too many waves and he enlistad the help of many

i influential individuals, including 2 friand of the Director of the Bureau,

Mr. Alan Woofly. A decision was made, and that decision was that Mariocn

Horn, Jr., and the U. S, Morgage and Trust Co., had to be stopped, and to this
and, the agency used our informant, Binette, as a tool to set up Mr. Horn, and in
so doing, discredit Horn ih the International financial community, by having

Horn included in the ‘non-grata" bock of Interpel and the World Banks. Until
as of this report, we find that

& A

recently, Horns' name appeared in that book, but

the name has totally been erased from new issues and all interpol agencies and

banks have baen informed that it was an error to list Mr. Horn in the first place:

in it, for only he has the power

.-

(senator Kennedy, this has the hand of Mr. Helms

to have this done world=wide).

As stated before, it was ‘declided that Mr. Horn must be siienced, but

‘witbagprgfsonai harm, for Helms felt that Horn actually believed he was within

his rights. tHowever, he had to be silenced, and the best manner of so doing was
to fully discredit him.
that this "J.R. HORN'' was tryang to
obtained by the Eagle 1l project, and the Mr.
Suresu of Investigation. General Ferrera had to be used because he was the only

l|nk that was trusted by the powers in Singapare, under the leadership of £0 ong,

and by :hé powers In Japan. Ferrera agreed to perscnaily get all of tne information

and for this it was arranged to have Horn and Ferrera

lt was. decsdcd to dring in the General and teil him
cheat the government of the funds that were
Horn was an agent of the Federal

_needed to ''put Horn "away'’
meet, How this was fina!!y accomplished, thi

conflrm.

s Bureau has not been able to as yet
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TOP SECRET REPORT- Senator Kennedy, E. {Continued)

Ferrera started his investigation, using his world-wide contacts and

private organization of intelligence, and during his findings he also started o

discover the names of our agents within the CiA, as well as our agents in the

U.S. Embassies abroad. He started to feed that information, along with the

documentation, to a very good friend of his, Willlam Casey, who had taken over the

Agency from Adm. Turner in 1981. Per the orders of the former director, we sel

credibility that General Ferrera might have in this regard.
We forged

out to destroy any
We used paid informants and teunners'' plus a plant, to attempt this.
d, McBride, as well as other signatures and documents, in an

the CD for his own personal gain,

the name of my frien
attempt to show that the General was trying to sell
and that the General was not the 'Tily-white" patriot all thought him to be.

We used three people in this respect, all of them former felons that had been

aided back on their feet by Ferrera, thus, he trusted them. We paid for the

transport to Kentucky to show the “evidence'' to Horn. We have never been sure

as to why this mission of ours failed, but [t did, and the General doubled his

efforts to ''destroy' Horn, for now he was sure that Horn was using ali means to

get Ferrera off the case for the Bureau.

Now all took a turn In favor of Helms, dubDaphne, Rothschild, and strange

as it may seem, Mrlon Horn. This came about because Ferrera kept digging and

digging, and the more he dug, the more he became convince that Horn was an

innocent victim who had been used by the agency (which was true), and that
Horn was as big a 'Red, White and Blue' patriot as could be found. Ferrera was

by now convinced that Horn was stmp!y a super entrepenuer who had managed to

%e have no adea nor have we found any documenta:non :ha:

Il shcw us why a hard-boxlcd General
someone !Ike Horn as a Son that had to be protectad from the Ymean guys'’

UWkt appears o be wha: has happened. We have copies of expenditures by Ferrera

as wcl¥ as his bank s:acemcnts, that show us that he has used over half=million
of his personal funds to buy gifts worth tens and tens of thousands of dollars
Baron deMonchey, 3 Prime Hinisters of Japan,
telling them

I;kc Ferrera Qould sudden}y ?ook upon.
> bUL

and given them to people 1ike Ed Ong,
the speaker of the House of Commons in England,

and others, such as
thanking them for their efforts

all that the gifts were sent 10 them by Marion Horn,
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in seeking out the truth and reaching 2 soluzion

wash the funds and pay Horn.

is within weeks, if not days, of obtaining all of

funds from the {D, and Blnstte further infarms us

as a cover for Horn.

investigate Horns' p

e
pae]

the “‘Studebaker' matter.

Ferrera in fact, did find the perfect solution that alicwed all to save "'FACE",

This matter has now been resoived, we are informed by Binette, and Horn

the funds...repeat....all of the

that all |IRS taxes have been

forgiven to a phony front trust, calle¢ "Five Star Trust", that has been set up
The Bureau has tried to Investigate this, as well as
resent workings , but as in the case of Ferrera, we have

met with stone walls, and the orders have now come down directly from Justice

and State that Horn and Ferrera are to bez;onsi¢eged ‘untouchables', and all

inquirie
 Hocumehtat§on/in our files beingvﬁhﬁééég s

‘:nct,done so.until this :egqrtqus‘;gqg}cfg
third name added to the protected' list,

ol @
i

Th

Ehat of

one William Clancy.

il dhd

sadly state
the General
and that he

a "fright" be put into Binette,
and Binette feels that If he does not cooperate wi

will side with the General. It seems

| S Ry

attack will become fatal.

sl

In the meantime, Casey had begun to look

.

careless.

set about establishing his own kingdom, with him as the emperor.
and put one Adler Berriman Seal In command of

from the very depths of society,

¢

agency had used Seal since 1981, as a contact man.

L

:Ipzesuf4€7T¢H5x$4Y3‘EDNﬁETH1NM> Uuee: -

*Corvorats m;;mfgm AWjW,.; L
Cont. _ cama 4o+t frre whan ...

”fpr you, Senator.

chat our main source of information, Binette,
that he has informed us that he will ne longer cooperate with us,

He |s prcbably correct.

knowing that the agency had to have funds for Col.
Files that we have obtained show that without consulting Helms, Casey

the drug road to obtain the funds for the North operation with

5 régé;diﬁg'tbg@‘are to bgrgzapp:d immediately, as well as.ali of the
has been done, but we have

There was a

the accountant for Mr. Horn,

in closing this part of the Studebaker report, we must

is so fearful now of

that the General ordered that

in the form of a slight heart attack solution,

th Horn and the General, the

The man is truly a coward.

upon himself as a demi-god, and
North, he started to get very

He obtained help

the Contras. The

L. Laswad ~f rthe dArun rrade
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came to the fore when he inadverdantly stepped on the toes of Casey and aimost

r————tt

destroyed the Contra movement. The General got wind that a second rate hoodlium,
cnce a memeber of the CIA, was involved in the importation of all drugs into the

United States. It appears that Ferrera had some ''spare’ time on his hands,

ity

so he asked som of his friends to do something about "E! Gordo'. Seal. He did
! not know, and if he did know he did not care, that Adler Berriman Seal, El Gordo,
‘ was in fact warking for Director Casey, and was respensible only to Casey, and
! that by asking that Seal be "fixed" he was risking the toppling of the money-
! machine for Col. North. Never-the-less, our tapes of phen conversations to-the
office of Dirsctor Casey show that General Ferrera informed him that he had
information showing wha the real leader of the drug cartel in the U.S, was , and
that he wondered if he, Ferrera, would step on anycnes toés if he stopped that
gzt son-of-a-bitch'. Director Casey answerad that no, he was not warking for the
Agency. Thirty seconds sfter the General concluded his call, Director Casey
called Helms and informed him of the conversation. Helms was very upset with
Casey, and ordered him to clean up his act or suffer the consequences. This

order angered Casey, and he attempted to contact Seal, but he was not very

B Ad b

successful. In the meantime, the Generals' men were successful.

a
[

On the evening of February 19, 1986, at grecissly 6:00 P.H,, Adler

Berriman Seal got out of his Whize cadillac in the parking lot of his favorit

The General had his men hiding behind a dumpster. Seal
and he did not see the walting men as he backed into a

[~

restaurant in Miami.

took no precautions,
pa}king spot. The men approached, according to witnesses, the drivers side,

ence equipped MAC-10 and from an UZ! sub-
He was dead instantly.

. 1
L

There were two quick bursts from the 5il

machine gun. 96 bullets smashed into Seals head and body.

The Bureau has copies of all tapes of all conversations with Casey, as well as copies

of all police reperts.
OQur documents show that as Director of the CiA, William J. Casey, without
approval of Helms went into bus|ness with drug smugglers, allowing tons of

narcotics to enter the country 3s 3 necessary cost of hlgher geo-political
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Top SECRET REPOAT-Senator Kenmnedy, E. {Continued)

GBJECTIVES. Our documents show further that Casey ordered the subordinaticn cf

drug enforcement to the goal of overthrowing Nicaraguas Sandinista government. 0Our
m{yforﬂatton tells us that he allowed two Southern states to be used 3s major b
_distribution points for Latin American narcotics, then he interferred with al! @%f
ahcempts by local Po1|ce, and w!th our own FBI Agenst to eradicate the prob:em.

Adler Berrimsn Saal was the most important organizer, facilitator,

and impresario of the partnership between the ClA and organized crime. Seal

earned over thirty millicn as his share of the drug smuggling, but what he

loved more than money was the fact that he knew that we could not touch him,

nor could any other agency of the United States. He loved to play the role of

the back-slapping good “old boy'' from Baton Rouge, and he loved flying.

first encountered General Ferrera in early 1372, when he attempted

by helping the organizations dedicated to overthrowing Fidel Castro..
Seal agreed

Seal

He emerged as a partner with cne group with headquarters in Mexico.
ons of C-b explosives to the Mexican base, from which Qeneral
of saboteurs into Cuba. Ferrera

so he had Seal arrested ''for viclating

4

g to make money

4 to smuggle seven T

Ferrera was preparing to dispatch teams

s had heard of Seal, and did not like him,
the neutrality act'', and yet, the case agalnst Seal was thrown out by the Court.

, it was with the help of the operative in the exile group, who were ClA assets.

} They needed the flying expertise of Seal, and also, he had become a favorite of

Seal was given the funds to establish his avistlon consultant business

Casey.
our files

in Latin America, and he ran across Willlam R. Reeves, whom we have In

as a notorious narcotics trafflicker who specialized in smuggling huge lo
The CiA had full knewledge of Seals total

ads of

marijuana from Colombia in the U.S.

actions. He ran guns to the contras for Casey, and he always was found innocent

of .any accusations in the courts.

while all of this transpired, the C1A had to establish a conpection with

the king-plns of Columbian cocaine, for money was badly needed by North. Seal
was ordered to make contact with the Medellin Cartel, and he was most suceessful
in thic. Pablo Escobar, Jorge Ochoa and Carles Lehder wanted to smuggle In tons
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TOP SECRET REPORT- Senator Kennedy, E. (Continued

of cocaine in single shipments , instead of hundreds of kilos by individual

runners. Along came Seal with his airline, that in truth was the Casey airline.

He established the perfect system for smuggling tons of cocaine....Now, Casey
cantacted a corrupt Colonel in the Panamanian Defense Faorces, a Colonel that
Casey had had on the Cia payroll. This Colonel was named Manuel Norlega, and

he was the head of the Panamanian Defense Forces Intelligence Unit. Thus

Moriega controlled a network of out of the way landing strips in Panama that he

agreed to provide for the partners, tehder and Seal.
receive a $500,000.000 cash bribe plus a one percent cut of the value of every
Additionally, Panamas banking laws would

In recturn, Noriega was to

shipment that came througn Panama.
be used by the CI1A to launder the Medellin drug proflits, in return for another

slice to Noriega. Finally, Casey had to agree to do all in his power to arm

Noriega dn clandestinely see that Noriegas' foes were eliminated so that Noriegas'

ambitions to become President of Panama could be reached.,

This whole operation was the brain child of CIA Director Casey. As

Casey saw the problem, the Soviet Uniton was bout to establish a Central American

beachhead via the Sandinista government of Nicaragua. The only solution was to

eliminate the Sandinista regime. Since an out-right American military invasion
was cut of the question, and since the only ClA man who was a personal sguaintance
of Noriega was General Ferrera, and since General Ferrera would not agree to drug

smuggling in the the U.5., Casey began to formulate plans for a covert para-

military operation to accomplish the task, However, to do this, he needed Ferrera.

Thus, he first tried to break Ferrera, by glving us fake information and planting

fake recores in various parts of the country, with the ldea to offer to '‘clean

it up®, if Ferrera took command of the paramilitary group.

Two groups of'niCaraguan exjles--one
a--would be armed and trained for a
The

Essentially the plan was simple.

hased In Honduras and the other In {osta Ric

Gueriila war inside Nicaragua that would eventually topple the regime.

difficulty was that congress was extremely nervous about the operatlion and questions

were being asked whether an American sponsored war was the right way to solve the
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Nicaraguan problem. Congress was alsc about to cut off the money.

To prepare for that eventuality, (asey decided on secret coperations to
keep the anti-sandidnista forces, Contras, armec and supplied. With a need for
strict secrecy inm order to circumvent the law, Casey set about creating an operation
*hat could not be traced back to the CIA. He copied the original guide~lines of
the '"Five", known as Eagle 1}, down to the very last period. The only difference
was that the people in charge where not the qualified Five. Casey even went so
far as to name the operation ''Eagle’, but when Heims heard rumors of an operaticn
called ""Eagle”, he asked Armitage If be was involved. The answer was negative,
but we intercepted a conversation befween Armitage and Casey in which Casey
was Informed of the suspicions of Helms. Casey changed the name to "Slack-Eagle’.
The cperation proceeded through a Casey confidant, Micha Harare., Harare was the
former head of operatlons in Central America for Hossad, Israelis' CIA. Harare
was a man steeped in the darker arts of modern espicnage. He often stated that
the ''Fagle, Ferrera', was the only man in the world that he feared, but thati ha
was better than the Eagle because he could "pull the trigger'. Beginning in
1972, Harare was a key operative for Mossad murder squads that rampaged throughout
Europe, killing key Palestinian guerrillas believed to be responsible for tre
slaughter of Israeli athletes at the 1972 Summer Olympics in Munich. In 1375,
Harares' hit team killed an innccent man in error, and Harare Gas exiled to

Mexico Clty as Chief of Mossads Central American Operations.

Harare left the Israeli intelligence service in 1978. in the interim,

however, he had not only estaplished close relations with the CIA, he had also

forge important business contacts, among them Colcnel Noriega of Panam, who had

worked closely with Mossad,

While serving as Hossad asset, Harare wentl inte the impert-export

business in Panama City. The link with his former agency was able to arrange

twenty million worth of Israell arms for the panama military, plus Mossad

training and Israell made Uzl sub-machin quns for Neriegas Intelligence operatives.
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in retuyrn, Noriega was able to offer the Israelis the use of Panama....The

yienna of lnternational intrigue in the. Southern Hemisphere...as & conduit for

[P

embargoed arms to israel.

When Casey sought out Harare in 1982 to help set up a covert contra

support cperation, the Israeli knew the perfect point man for the job...Noriega.

He was now a Geperal, and the most powerful man in Panama. At that point, Casey

had been given secret intelligence reports gathered by the private "intelligence

army'’ of Gerneral Ferrera, telling Casey, with orocof, that Noriega was a full
fledged drug trafficker, allowing Panama to be used 3s a narcotics trans=shipment
g point. The CIA could not aillow this report from Ferrera to be seen, sc Casey
contacted Ferrera, and offered to make him his second In command in the Agency.
Ferrera turned It down stating that he was going to commence to back off, so

as to retire....later, we intercepted a conversation between Ferrera and Helms,

in which Ferrera stated that when Casey offered him scmething that big, there must
Ferrera had his own “moie’ with the

A d

be a reason for it, so he turned it down.

E{ government of Panama, Or. Hugo Spandafora, Panamas vice-minister of Health, under

dictator Omar Torrijos, alsc a friend of the Generals. Following the "unexplained"

death of Torrijos in a plahe crash, Spadafora at first allied himseif with Noriega,

o
Nt

then learned from Ferrera that Noriega was playing al) sides of the street and
into drug smuggling. Spadafora found out that Noriega was being paid $250,000
per year by casey as an asset for the Cia, while at the same time he was providing

information to Fldel Castro, and worse, NORIEGA WAS DEEPLY INVOLVED IN THE
This Bureau has copies of all documentation

H
o

DRUG TRAFFIC into the United States.
to substantiate all Information contained herein.

All of the sbove came to the attention of Helms, who did not know who
The only person that he felt placed the country above his

was playing for whom.
ral Ferrera, so he enlisted the heip of the General in diyying

personal gain was Gene

_ everything out.

Lpmapmasesse

The Ceneral found out, with Spadafora, that as early as 1372 the ClA was
aware that Norlega had been named in a Federal Orug enforcement report as a trafficer.
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TOP SECRET REPORT-Senator Kennedy, E. ~ {Continued)

in 1976 this did not prevent CIA Director Gush from aporoving Moriegas' enroli-.

ment as a paid CIA asset....working directly for Armitage.

In 1977, a report detailing drug dealing by Noriega and other Panamanian

Military officers was sent by General Ferrera to the White House, where it

disappeared.

when Adm. Turner replaced Bush 2s CIA Director, he dropped Noriega from

the Agencys' payroll, but the Panamanian was restored to the Agencys good

‘graces when the Reagan administration came into offlce. General Ferrera and

Spadafora continued to complain to che CIA about Noriega until Moriega found

out about it from Casey in 1385. Noriega had Spadafora tortured to death, then

dumped his body In a U.S. mail sack and mailed it to General Ferrera in Hexico

City. This was Noriegas way of making a point, Ferrera, it is rumored, went

under~-cover, on hls own, Into Panama, and som how made his way into the compound

There, in the Generals own bedroom, genera} Ferrera is said
and personally cut off the testes of Noriega.

of General Noriega.
te have accosted Noriega, bound him up

Then he stuffed the testes into noriegas mouth.
with our hidden mikes, but somehow this whole

The bureau recorde the incident

in its entirety, and the voices,
documentation has disappeared from our vaults. The General Injected Noriega

with a full dose of Cocaln and Jeft him bound in a drug stuppor. It Is believed

this 1s the cause of Norlegas cocaine addiction. Noriega cannot Inform anyone

because he would have to tell all that he is not “Macho', and he lives in constant

He has even offered to make peace with Ferrera, but Ferrera
Norieg, we have learned, revealed

fear of Ferrera.
has not paid attention to the overtures.

all about the Black Eagle operation to Castro.

This DBurcau has raised the question of how much then V.P. Bush knew about
Qur documentation is ambiguous,

he operation be as far removed
the vice presidents office as

the operation, especially Noriegas Involvement.
but a central fact ls that Casey, concerned that ¢
from the ClA as posslble, hit upon the idea of using

a cover, arranging It via Bushs' Chief of staff, Oonal Gregg, a former C1A of ficer.
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| TOP SECRET REPORT- Senator Kennedy {Continued)

Gregg knew the right man for the overseers job, Felix Rodriguez, a fanaticaliy
anti-communist Cuban exile who had worked for Gregg and the ClA in Vietpam.
Rodriquez volunteered his services to battle the Sandinistas. Gregg deputized
him to oversee the distribution of illegal arms to the Contras, primarily as a
staging area in €] Salvador., Both Gregg and Bush have since denied knowing
anything of any illegal operations to arm the contras , until 1986, and it is
unknown if Bush actuzlly knew of Black Eagle. When Noriegas notoriety as a
drug trafficker became widespread, the ClA concluded that it was time to put
distance between him and the operation Black Eagle. Accordingly, a revised

operation, code-name ''Supermarket'’, was set into motion by Casey.

Noriega would have a small and non-direct role In the "'Supermarket"
operation. Micha Harare, the former Mossad operative, was o take full command.
His contact was U.S. LtCol., Oliver North. North himself would prove to be naive,’

saying he did not know that the bulk of the money was from narcotics.

This is as much information as this Bureau has been able to obtain for
the moment, Senator, for in=as=much as from the minute that General Ferrera decided
to fully support the Kentucky group, all papers have disappeared. We feel that
the ClA wanted everything shredded, because Ferrera had toc many personal

operatives, loyal only to him, and he would eventually find out about the full

operation, as he did with Seal.

when General Ferrera had Seal eliminated, he Inadvertantly toppled
the source of funds for the Contras, for like a domino theory, with Seal gone
everyone started to look out for their own hldes, and oae thing let to another,

until the discovery of the so-calied Iran-Contra-North affair.

As stated before, It Is impossible to secure any new information

on General Ferrera, other than that which we enclose coples of...it Is known,

however, that as of this writing, the General is pennyless, and still will not

risk his government by allowing anyone to know of his dilema. The connection

.
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! with Hora is hard to understand, for we have no documentation that Horn is paying

Ferrera, or that Ferrera is making any monies from his association with Horn., On

ey

¢ the contrary, the partnership has cost Ferrera everything he could call his own.
[+ appears that two opposites have been fated to meet for whatever reascon, and

each furnishes to the other what each needed. Ferrera seems to lead 3 charmed

S,

Tife, and all attempst to silence him, as ordered, have not been successful. We
i . " . )

have orchestrated two attempts on the General within the past two years, failing
in bath. Now, none of our agencies can touch him, for he is under the protectien

of the White House. This agency feels that the Oval office knows that tc cross the

General would endanger the administration, but at the same time, they all
agree that the General would take any blame for anything, rather than throw any

J—
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shadows at the Presidency, as Colonel North was fast to do.

The Bureau has had as many as iwo dozen agents assigned to menitor

all movements of Ferrera, but when he started to apprecach our agents and reprimand
" we just decided to abort.

b

them for "‘terribly slogpy methods of traliling
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We cannot report why the Helms, dulaphne, fothschild Cartel has not yet

il B d

given the zpproval for Horn and his people to colleet their funds. All the

intelligence we can gather leads us to believe that it is all connected to the
and that they are waiting for that to settle down
That is the only manner of

-
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political situation iIn Japan,
before they allow the risk of release of the funds.

4 » assuring themselves that the Japanese wlll play ball to the very end.

3
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During the past year there have been 14 inquiries regarding the General,
to various government agencies, and all can be traced to friends and/or associates
We have taken atl of our agents away from Marion Horn and all

of Marion Horn.
1 as ordered by Justice, and we have destroyed

of his group and his "Trustees

: all documentation pertaining to them, $0 in closing, we must add that other

~
information to the Studebaker/Black Eagle affair must be obtained from the ''non-
existing files” of the ClIA. We are sure that if the General does-not. exist..then. ,

_there are no flles.



